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Prosím, ohodnoťte

KOŠICE 19. 6. 2024 - V rámci Dňa s knižnicou, ktorým si pripomenuli 100. výročie založenia Verejnej knižnici Jána Bocatia sa uskutočnil
pokus o slovenský rekord v stavaní najvyššieho stohu z voľne položených kníh na seba. V roku 2019 mal ustanovujúci rekord hodnotu
220 cm a bol vytvorený zo 105 kníh.

Tohtoročný pokus o rekord sa uskutočnil na parkovisku pred centrálnou knižnicou Verejnej knižnice Jána Bocatia na Hviezdoslavovej
ulici. Zúčastnilo sa ho 5 tímov knihovníkov. Okrem tímu Verejnej knižnice Jána Bocatia prišli tímy z Knižnice pre mládež mesta Košice,
Štátnej vedeckej knižnice v Košiciach, Univerzitnej knižnice Univerzity Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach a Zemplínskej knižnice
Gorazda Zvonického v Michalovciach.

Na pokus mali všetky tímy jednu hodinu a postavený stoh z kníh musel vydržať stáť minimálne 15 sekúnd. Rekord komplikovalo horúce a
veterné počasie, ale knihovníci sa nedali zahanbiť. Starý rekord napriek tomu zlomili. Tímu z Verejnej knižnice Jána Bocatia sa podarilo
postaviť stoh vysoký 223 centimetrov zo 124 kníh. Doterajší rekord tak vylepšili o 3 centimetre. Blahoželáme.

Celkové poradie a výška stohu:

1. Verejná knižnica Jána Bocatia, 223 cm - nový slovenský rekord

2. Knižnica pre mládež mesta Košice, 215 cm

3. Univerzitná knižnica Univerzity Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach, 177 cm

4. Štátna vedecká knižnica v Košiciach, 158 cm

5. Zemplínskej knižnice Gorazda Zvonického v Michalovciach - vyradený, stĺpec sa zvalil skôr

FOTO: © SLOVENSKÉ REKORDY

Všetky práva vyhradené. Publikovanie alebo ďalšie šírenie textov a fotografií zo zdrojov webstránky slovenskerekordy.sk bez
predchádzajúceho písomného súhlasu autora je porušením autorského zákon

Autor: Igor Svítok
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V tíme majú kvalitných hráčov.

DLHÁ LÚKA. V Dlhej Lúke , predmestí Bardejova, sa hrá organizovaný futbal od roku 1937.

Klub vznikol ako ŠK Dlhá Lúka a je druhým najstarším klubom na území mesta.

Počas svojej existencie pôsobil v okresných i krajských súťažiach. Menil názov na TJ Sokol, TJ Požiarnik či FK Slovan až po súčasný TJ
Slovan Bardejov – Dlhá Lúka.

Pôsobili v ňom osobnosti ako Mikuláš Komanický, Stanislav Bosák, Stanislav Jurčišin, Jozef Kukulský či Juraj Čobej.

Od roku 2023 je predsedom klubu Daniel Kukulský, 44-ročný rodák z Dlhej Lúky, ktorý tu začínal s futbalom ako 10-ročný a s malými
prestávkami, keď hral dorasteneckú prvú ligu za Partizán či tretiu ligu na západnom Slovensku popri štúdiu na vysokej škole, stále
reprezentuje klub ako hráč a od roku 2020 aj ako hrajúci tréner.

Kapitánom mužstva je Matúš Vilček. Rovnako, ako predseda klubu to v Bardejove dotiahol až do prvej dorasteneckej ligy. Tú hrával so
svojím bratom (dvojičkou) Marekom a spolu už roky pôsobia v Dlhej Lúke.

Matúš mal našliapnuté do veľkého futbalu a mohol sa mu venovať profesionálne alebo poloprofesionálne. Zvíťazil však veľký sen o
budúcom povolaní. Veď náročné štúdium na lekárskej fakulte sa dá s futbalom len veľmi ťažko skĺbiť.

Marek štúdium medicíny úspešne dokončil a dnes je z neho mladý lekár. Po skončení štúdia sa stihol oženiť. Aj tu zohral úlohu futbal.

Jeho manželkou je bývalá futbalová reprezentantka Slovenska Lívia Kuľková.

Dlhá Lúka má na konte úspešný ročník a po víťazstve v najvyššej okresnej súťaži má právo opäť sa vrátiť do krajských štruktúr (6. liga
VsFZ).

Obom vyššie menovaným sme položili niekoľko otázok.

S akým cieľom ste nastupovali do ligového ročníka 2023/24?

Daniel Kukulský: Pred začiatkom uplynulého ligového ročníka sa nám podarilo dať dokopy partiu chlapcov, ktorí sú priamo alebo rodáci z
Dlhej Lúky, či majú ku klubu blízky vzťah.

Ako prioritu sme si určili vytvorenie dobrého kolektívu, kde všetci budeme hrať pre mužstvo, keďže chlapci boli zvyknutí na iných
spoluhráčov, iný herný štýl, či iné pozície a úlohy v mužstve.

To sa nám postupne darilo a pre tento cieľ sme dokázali využiť aj prehry, ktoré prišli.

Dôležité bolo, že sme počas celej sezóny trénovali a niektoré zápasy sme dokázali zlomiť v záverečných desiatkach minút.

Súťaž bola veľmi vyrovnaná. V podstate sme stále hrali na špici tabuľky, čo bolo nielen fyzicky, ale aj psychicky náročné.

Po sezóne sme mali s každým súperom pozitívnu bilanciu, dali sme najviac gólov (3,5 gólu zápas), najlepší pomer strelených a
inkasovaných gólov (+ 47). Aj preto si myslím, že sme si titul nakoniec zaslúžili.

Matúš Vilček : Uplynulý ročník hodnotím veľmi pozitívne. Musím však podotknúť, že ešte pred sezónou sme si dali ako tím hlavný cieľ, a
to vytvoriť dobrú partiu kvalitných hráčov, kde budeme hrať jeden za druhého a na ihrisku šliapať na sto percent, čo si myslím, že sa nám
aj podarilo.

Išli sme postupne, kolo za kolom, so žiadnymi veľkými ambíciami. Vedeli sme, že máme kvalitný tím a každé kolo sme chceli vyhrávať a
baviť sa futbalom nielen my, no chceli sme potešiť aj divákov.

Musím povedať, že tento ročník bol veľmi vyrovnaný. Bolo v ňom veľa kvalitných, silných a vyspelých mužstiev, no našim prístupom a
pravidelnou tréningovou praxou sme to dokázali zvládnuť.

Mali sme veľmi pozitívnu bilanciu, čo sa týka skóre. Zásluhu na tom mala naša defenzíva, ale aj ofenzíva, a teda s najväčšou pokorou
poviem, že sme zaslúžene získali po vyše desiatich rokoch majstrovský titul.
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Daniel Kukulský.
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Kedy ste začali veriť, že súťaž vyhráte?

Daniel Kukulský: Po jesennej časti, ktorú sme ukončili na druhom mieste, sme si povedali, že skúsime zabojovať o titul. Potrebovali sme
ale doplniť káder.

Opäť sme oslovili mladých chlapcov, ktorí za nás hrali minulú sezónu (do jesennej časti sa nezapojili), ostaršili sme dvoch dorastencov.

Hneď prvé zápasy nám vyšli, dávali sme veľa gólov, Matúš bol vo fantastickej forme . Vtedy som začal veriť, že to môžeme zvládnuť.

Matúš Vilček: . Ja osobne chcem vyhrávať vždy a nenávidím prehry, asi ako každý (smiech). Potajomky som tomuto mužstvu veril ešte
pred sezónou, že ak nastúpime každý zápas na 100 percent, vieme ligu vyhrať.

((piano))

Mňa osobne žiaľ zabrzdilo zranenie hneď pred prvým zápasom súťaže. Na chlapcov som teda musel pozerať vyše sedem kôl len z
lavičky, no videl som, že naša kvalita je ozaj veľká a podávali skvelé výkony.

Na svoj prvý zápas, kde som odohral plnú minutáž, som nastúpil až v Osikove, kde sa nám podarilo vyhrať. Následne sme zdolali aj
rivala zo Šiby a tam som bol presvedčený, že ak takýmto prístupom budeme pokračovať na jar, vieme zdolať každého súpera.

O všetko rozhodol predposledný zápas s vašim najväčším súperom Šibou. Ako ste ho videli?

Daniel Kukulský: Mali sme dobrý začiatok zápasu, rýchlo sme strelili gól a do polčasu ešte jeden. Hrali sme sústredene, blokovali strely
súpera a po rýchlom protiútoku sme pred koncom zvýšili na konečných 3:0.

Matúš Vilček: Do zápasu sme nastúpili s jediným cieľom, vyhrať pred domácimi fanúšikmi a získať majstrovskú trofej kolo pred koncom
súťaže.

Zabezpečená, skvelá defenzíva a útočná hra cez krídla nám perfektne vyšla, už prvý polčas sme viedli 2:0. V druhom polčase sme hostí
prakticky k ničomu nepustili, dali tretí gól a zaslúžene vyhrali.

Kto bol lídrom mužstva a ktorí hráči patrili k oporám?

Daniel Kukulský: Všetci chlapci podávali výborné a tímové výkony, ale jasným lídrom (na ihrisku aj mimo neho) bol náš kapitán Matúš
Vilček, ktorý mal v zime viacero ponúk, aj z tretej ligy.

Trénoval s nami, s Partizánom, individuálne. Pri jeho bilancii kanadských bodov by bledol od závisti aj Connor McDavid.

Strelecky nás okrem neho potiahol hlavne Róbert Stachura, ktorý dal 21 gólov, čo vzhľadom na odohrané minúty, vychádza priemerne tri
góly na zápas.

Za dlhoročne kvalitné výkony by som vyzdvihol ešte Mariána Jurčišina a za to isté a nesebecký a absolútne tímový prístup Marcela Kukľu
(obaja v klube pôsobia už aj ako funkcionári).

S ktorými hráčmi ste si na ihrisku najviac rozumeli?

Matúš Vilček: Určite si na ihrisku rozumiem s každým hráčom, ktorý na zápase nastúpi, či v základnej zostave alebo počas zápasu.

Hráme kolektívne, ako tím. Avšak takými oporami, s ktorými si veľmi rozumiem sú stopéri Marek Hudák a Marcel Kukľa, záložník
Drahoslav Kožarik a útočník Róbert Stachura.

No musím povedať, že ja ako krídelník, ktorý toho našprintuje veľa na čiare a vychutnáva si situácie 1 na 1, mám určite najväčšiu
synergiu s našim stredným záložníkom Danielom Kukulským.

Stále sa smejem, že sme na ihrisku a aj mimo neho dokonalá synergická dvojka. Ako takí Kroos a Vinicius Júnior alebo Lasica a Satinský
(smiech).

Daniel vie, kedy mi to má dať poza obranu, kedy do nohy, kedy ísť do tandemu, ja zas viem, kedy si zabehnúť, utiecť a podobne. Vieme o
sebe na ihrisku aj naslepo, ako sa vraví. Takže, ak by som si mal vybrať jedného hráča, s ktorým si rozumiem najviac, bol by to
jednoznačne Daniel Kukulský, ktorý je dlhé roky jednou z najväčších opôr nášho mužstva.

https://mediaboard.com/
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S bratom, dvojčaťom Marekom sme obaja vyštudovali medicínu, ja zubné a on všeobecné lekárstvo na Univerzite Pavla Jozefa
Šafárika v Košiciach v rokoch 2015 až 2021.

Marek momentálne pôsobí ako úspešný rádiológ v Prahe a stále sme radi, ak zavíta na víkend do Bardejova a odohrá zápas za Dlhú
Lúku.

Je to doslova náš defenzívny pilier. Verím, že časom sa vráti natrvalo.

Čo sa mňa týka, pôsobím najmä na východnom Slovensku (avšak prevažne v Bardejove). Z futbalovej stránky musím povedať, že po
jesenných zraneniach aktuálne dávam futbalu ozaj veľa a stále sa snažím robiť všetko naplno, či už to je tréningová jednotka alebo
zápas, kde spolu so spoluhráčmi makáme na sto percent do poslednej sekundy.

Aká je vaša budúcnosť? Využijete možnosť na postup do krajskej súťaže alebo túto príležitosť ponúknete druhému v tabuľke TJ Poľana
Šiba?

Daniel Kukulský: Našou prioritou je mládež. Myslím, že najbližšie roky by sme mali mať dobrý kolektív, či hráčsky alebo trénerský v
kategórii U19.

Výzvou je pre nás kategória U15, kde by sme potrebovali viac chlapcov, na tom potrebujeme popracovať už najbližšie týždne.

Čo sa A mužstva týka, prioritou naďalej ostáva dobrý kolektív a stabilizácia kádra. Tu ešte máme nejaké otázniky.

Osobitnou kapitolou sú financie. Tieto dva faktory v podstate rozhodli o tom, že aj v budúcej sezóne chceme hrať okresnú súťaž. Zavážilo
tiež, že naša okresná súťaž je veľmi vyrovnaná, do boja o popredné miesta pribudne Bardejovská Nová Ves.

Očakávam veľmi kvalitnú, vyrovnanú a divácky atraktívnu budúcu sezónu.

Tabuľka VII. ligy ObFZ Bardejov

Družstvo Z V R P Skóre B Forma

1 TJ Slovan Bardejov - Dlhá Lúka 22 17 1 4 76 : 29 52

V

V

V

V

R

2 TJ POĽANA ŠIBA 22 16 1 5 58 : 22 49

V

P

V

V

V

3 Obecný futbalový klub Osikov 22 15 1 6 54 : 22 46

V

V

V

P
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R

4 BFC 2018 BARDEJOV, o. z. 22 15 1 6 66 : 32 46

V

V

V

P

V

5 OŠK Smilno 22 12 1 9 49 : 50 37

P

V

V

R

V

6 TJ Hviezda Lopúchov 22 12 0 10 55 : 40 36

V

V

V

P

P

7 TJ Javorina Malcov 22 10 3 9 54 : 45 33

P

V

P

V

P

8 FK ŠK Fričkovce 22 8 4 10 36 : 42 28

R

P

P

V

P

9 TJ "Strojár" Kružlov 22 6 7 9 34 : 48 25

P
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P

P

R

V

10 TJ Magura Zborov 22 4 2 16 31 : 64 14

R

P

P

P

P

11 OFK 2010 Kurima 22 3 3 16 24 : 70 12

P

P

P

V

V

12 TJ Čerhov Bartošovce 22 2 0 20 17 : 90 6

P

P

P

P

P

Autor: Peter Cingeľ
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Rubrika: BALÍME SI KUFRE

Ak chcete svoje deti odmeniť za vysvedčenie niečím špeciálnym, zoberte ich na niektoré z týchto miest.

Slovensko ako na dlani

Zmenšenú verziu Bojnického zámku si môžete obzrieť v parku miniatúr v Liptovskom Jáne. V parku Mini Slovensko totiž nájdete modely
významných slovenských pamiatok a historických stavieb v mierke 1 : 25. Dospelí aj deti tam môžu obdivovať budovy, ako sú hrad
Strečno, spomínaný Bojnický zámok, ale aj tradičné drevenice z Vlkolínca.

Rozprávkové Bojnice

Ak hľadáte skvelý tip na rozprávkový rodinný výlet, určite by ste mali navštíviť Bojnický zámok. Okrem krásneho prostredia tam totiž
počas júna, júla aj augusta môžete na vlastnej koži zažiť príbeh princa, ktorý pre vlastnú lenivosť a lakomstvo uvalil na svoje kráľovstvo
kliatbu. Malí aj veľkí môžu v malebných priestoroch zámockého apartmánu sledovať, ako sa mu podarí napraviť svoje chyby. Stačí, ak si
výlet naplánujete v čase rozprávkovej prehliadky pre deti s názvom O ČAROSTUDNI.

Po stopách rytierov

V Trenčíne sa zas môžete vydať po stopách dávnych rytierov, presne tak sa volá aj nová pátracia hra. Táto hra vás a vaše deti prevedie
cez 12 stanovíšť s úlohami, vďaka ktorým sa zoznámite so životom Rimanov v tomto meste. Herný plán si môžete dopredu vytlačiť alebo
vyzdvihnúť v kultúrno-informačnom centre. Následne vás čaká približne hodina pútavého objavovania minulosti. Na Trenčianskom hrade
počas celej letnej sezóny môžete obdivovať sokoliarske umenie. Ak prídete v čase pravidelného vystúpenia, dravce budú doslova lietať
medzi vami. Navštíviť však môžete aj hradnú sokoliareň.

Nakŕmte sysle Ak chcete deťom dopriať skutočný zážitok z kontaktu so zvieratkami, nemusíte navštevovať kontaktné zoo. Stačí, ak sa
vydáte na Muránsku planinu. Tam s deťmi zažijete nezabudnuteľný zážitok na sysľovisku Biele vody. Tento nenáročný výlet je vhodný
pre všetkých, aj pre najmenších členov rodiny. Z obce Muráň sa na sysľovisko dostanete pohodlnou prechádzkou. Trasa meria len 2,6
kilometra a zvládnete ju približne za hodinu. Ak sa rozhodnete ísť autom, zaparkovať môžete aj neďaleko sysľoviska, no počas sezóny je
parkovacia plocha väčšinou zaplnená. Deti nadchne blízky kontakt so sysľami pasienkovými, ktoré sú na návštevníkov zvyknuté a rady si
vezmú kúsok jedla priamo z ruky. Už 29. júna tam oficiálne otvoria nový rodinný park Obrovisko. Park sa nachádza hneď oproti
sysľovisku, takže môžete vychutnať obe atrakcie počas jednej návštevy. V Obrovisku nájdete krásne drevené sochy mýtických obrov.
Keď budete na výlete na Muránskej planine, určite nezabudnite ochutnať miestnu špecialitu – muránske buchty.

Dotknite sa motýľov

Ak vaše deti nemajú zvierat nikdy dosť, vyrazte do Košíc, kde sa ich môžete dokonca aj dotknúť. V Botanickej záhrade Univerzity Pavla
Jozefa Šafárika do konca júna môžete zažiť výstavu živých tropických motýľov, ktorá sa uskutoční v skleníku Viktória. „Výstava motýľov
beží v plnom prúde, skleník Viktória sa hemží farebnými krídlami. Stále nám prichádzajú nové kukly až z Kostariky, a tak ich počty sú
stále hojné. V záhrade sú v plnom kvete ruže a lekná, dokvitajú pivonky,“ znel jeden z príspevkov botanickej záhrady na sociálnej sieti.

V parku môžete pozorovať aj železničnú trať s funkčnými vláčikmi. Model Bojnického zámku Model synagógy v Malackách Ak sa ocitnete
v krásnom prostredí Bojníc, určite by ste nemali obísť bojnickú zoo, kde si príde na svoje skutočne každý. Dravce sú na Trenčianskom
hrade už tradíciou. Pre tých, ktorí majú radi výšky, je pripravená obria lavička. Sysle môžete s deťmi pozorovať vo voľnej prírode.

Autor: MIROSLAVA KRŠKOVÁ AI, FOTO: SHUTTERSTOCK, INSTAGRAM @PARK_MINI_SLOVENSKO, INSTAGRAM
@SYSLOVISKO FACEBOOK @BOTANICKÁ ZÁHRADA UPJŠ
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